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     Protokół Nr 49  

 

z posiedzenia  Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej z dnia  24 września 2014 r.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności co stanowi zał. nr 1 do protokołu, Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, Wójt Gminy 

Pabianice H. Gajda. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorzadowo - Społecznej i Organizacyjnej M. 

Muszczak, który otworzył posiedzenie, przedłożył tematykę posiedzenia: 

1. Analiza wykonania budżetu gminy Pabianice za I półrocze 2014 r.  

2. Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy. 

3. Sprawy różne.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Skarbnik Gminy przedłożyła sprawozdanie z budżetu gminy za I półrocze 2014, kolejno działami po 

stronie dochodów i wydatków.  

Komisja nie wniosła uwag, ani pytań do przedstawionych dochodów i wydatków.  

Przedłożone sprawozdanie stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

Przewodniczący Komisji zaproponował przejście do pkt. 2 porządku posiedzenia, oddał głos 

Kierownikowi ds. oświaty, kultury i sportu   M. Wieczorkowi. 

Kierownik poinformował, że pracuje nad zmianą  regulaminu  przyznawania stypendium dla 

sportowców klubów działających na terenie gminy. Sprawa ta wyniknęła  w związku z wnioskiem, 

który został złożony na posiedzeniu poprzedniej Komisji a dot.  rozważenia  przyznania nagród 

młodym sportowcom z Hermanowa, których osiągnięcia są bardzo wysokie na arenie europejskiej, a 

nawet światowej. Są to mieszkańcy naszej gminy, absolwenci gimnazjum z terenu gminy a zrzeszeni 

w klubach sportowych w Pabianicach. W mieście Pabianice nie mogą otrzymywać żadnych  nagród 

ponieważ regulamin ich nie przewiduje nagród ani stypendium dla zawodników  spoza miasta 

Pabianic.  Obaj chłopcy uczęszczają do szkół ponad gimnazjalnych. 

Kierownik  poinformował, że nie przewiduje się również przyznawania żadnego stypendium czy 

nagrody w takim przypadku. Istnieje jednak możliwość zmiany regulaminu, co też  na wniosek 

Komisji z poprzedniego posiedzenia zamierza uczynić. Kierownik odczytał  regulaminu przyznawania 

stypendium i poddał pod dyskusję.  

Radna Z. Kasperska zaproponowała, aby zróżnicować wysokość nagród w zależności od osiągnięć 

krajowych, europejskich, czy światowych.  
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Kierownik powiedział, że jest zdania, aby o ustaleniu najwyższego pułapu wysokości stypendium 

zadecydowała Gminna Rada Sportu i właściwa Komisja Rady Gminy.  

Komisja proponowała maksymalną  wysokość nagrody  do 5 tys. zł.  

Przewodniczący Komisji poddał pod rozwagę, czy nie rozszerzyć zapisów regulaminu o grupę 

wiekową „ kadetów”, czy „ młodzików”  

Komisja wyraziła aprobatę do powyższej propozycji.  

Poza tym Kierownik powiedział, że w regulaminie mamy jeszcze jedną grupę nagród; są to 

wyróżnienia.  

Można przyznać nagrody rzeczowe i pieniężne.  

Komisja zaproponowała, aby w tej grupie nagród, nagrodę pieniężną przyznać maksymalnie do 

wysokości 1 tys. zł.  

 Więcej głosów w tym temacie nie zgłoszono.  

Kierownik poinformował, że projekt regulaminu zostanie jeszcze dopracowany i przedłożony 

Komisjom Rady w przyszłym miesiącu.  

 

Ponadto Kierownik M. Wieczorek poinformował, że na najbliższą sesję Rady Gminy planuje się 

wprowadzić do porządku  obrad zmianę regulaminu wynagradzania nauczycieli. Zmiana podyktowana 

jest tym, że pojawiło się w naszych szkołach więcej uczniów ze stwierdzonym orzeczeniem o 

pewnych dysfunkcjach. W obowiązującym regulaminie jest zapis, że za godzinę lekcyjną dla 

nauczyciela prowadzącego zajęcia  z takim dzieckiem przysługuje 25 % dodatku. Są to dość duże 

kwoty w porównaniu z nauczycielami z innych szkół tj. miasta, czy też ościennych gmin. Proponuje 

się zmniejszeniu tego dodatku do 10 % . Były prowadzone rozmowy już na ten temat z dyrektorami 

szkół, którzy nie wyrażają żadnych sprzeciwów co do tych zmian.  

Poza tym projekt tej uchwały zgodnie z przepisami był konsultowany ze związkami zawodowymi, 

który miał termin 30 dniowy na zgłoszenie ewentualnych uwag, jeżeli ich nie ma uznaje się  że 

aprobują propozycje zmian. Od związku działającego na terenie gminy mamy pozytywną opinię co do 

proponowanych zmian w regulaminie. 

Uwag Komisja do powyższego nie zgłosiła.  

W dalszej kolejności Wójt Gminy przedkładał kolejno projekty uchwał będące w porządku obrad 

najbliższej sesji.  

Były to projekty uchwał w sprawach :  

 

a/ przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminny 

Pabianice – Uchwała Nr LVI/A/2014 

b/ przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminny 

Pabianice – Uchwała Nr LVI/B/2014 
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c/ przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminny 

Pabianice – Uchwała Nr LVI/C/2014 

d/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVI/D/2014  

e/ zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi – Uchwała Nr LVI/E/2014 

f/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVI/F/2014 

g/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/G/2014 

h/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/H/2014 

i/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/I/2014 

j/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/J/2014  

k/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Pabianice dla terenu obejmującego część wsi Kudrowice – Uchwała Nr LVI/K/2014 

l/  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Pabianice dla terenu obejmującego część wsi Szynkielew  – Uchwała Nr LVI/L/2014 

Do przedłożonych projektów uchwał Rada nie wniosła uwag. Projekty uchwał stanowią 

załącznik od nr. 3 do nr 14. 

 

 

Ad. pkt 3. 

 

 

W sprawach różnych radna C. Rychłowska poinformowała o terminie zebrania w 

Szynkielewie tj. mającym odbyć się dnia 14 września 2014 r. o godz. 18,30 w pierwszym 

terminie i 19,00 w II terminie.  

Skarbnik Gminy poinformowała natomiast, że jest w trakcie przygotowywania projektów 

uchwał w sprawach zmian przeznaczenia funduszu sołeckiego w związku z tym, że wpływają 

z sołectw prośby o powyższe  zmiany. Wójt będzie występował do Rady Gminy z wnioskiem 

o zmianę porządku obrad najbliższej sesji i wprowadzenie tych  uchwał.  

Radna J. Szafran podziękowała za podjęcie działań dot. zmiany regulaminu przyznawania 

stypendium i nagród za osiągnięcia sportowe.  

Więcej spraw nie zgłoszono. 
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Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

        Posiedzeniu 

 Komisji przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej  

  Marek Muszczak  

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

 

 

 

 

 

 

  

 


